
Social- og Ældreudvalget

Til: Social- og ældreministeren

Dato: 25. oktober 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 38
Hvad er ministerens kommentar til, at sociale bosteder angiveligt er nødsaget til at an-
sætte egentligt vagtpersonale for at beskytte personalet, og at nogle bosteder oplever 
stor personaleudskiftning, der resulterer i manglende gangtræning for beboerne som 
følge af personalemangel, dårlig økonomi og færre pladser? Der henvises til artiklerne 
på TV-Midtvest den 21. oktober 2021 ”Skaber ekstra sikkerhed for bosteder: - Vi har 
travlt” eller på TV2-Østjylland ” den 20. oktober 2021 ”Travlhed og vikarer rammer Niels – 
frygter han mister evnen til at gå”?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Charlotte Broman Mølbæk (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Charlotte.Broman@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Kirsten Normann Andersen
formand
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